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Lith, Maren Kessel, 29 januari 2020  

 

Geachte Gemeenteraadsleden, voorzitter en toehoorders,  
 
Ja; .........daar zijn we weer, voor het Behoud van de Lithse Polder. 
En we zijn met velen. En we blijven komen. Iedere gelegenheid. Om gehoor te krijgen voor onze zorg. 
En die zorg is dat er een mega project van windturbines op stapel staat en we maar niet te horen 
krijgen wat er boven ons hoofd hangt. 
 
De onrust wordt steeds groter en er is angst dat dorpen worden verscheurd door tweespalt.              
Dat hoor je in kernraden, dorpsraden of gewoon op straat.                                                                 
Gelukkig hebben wij nu ook gehoor gevonden bij een aantal fracties.                                                       
Maar Niet bij het College. We krijgen nog steeds geen antwoord op onze vragen.                                    
Dat blijkt ook weer uit uw brief van 14 januari.                                                                                                  
De wethouder persisteert in zijn mantra: ‘er zijn geen concrete plannen, er is niks bekend over 
locaties en over hoogtes van éventuele windturbines.  

Het resultaat van de verkenning Duurzame Polder laat op zich wachten, wat speelt er zich af in de 
achterkamertjes? Een verkenning waarbij wij als stakeholders volledig gepasseerd zijn.                           
En wat kun je met de resultaten als de belangrijkste stakeholders niet eens vragen mogen stellen?         
Niet invullen voor een ander is het adagium. Stop daarmee!  

Voorzitter: het begint met luisteren naar uw burgers en geen meningen opdringen. Want is het niet 
een taak en belang van ons állen om te zorgen, dat er een goed democratisch proces plaatsvindt, 
waarin wordt geluisterd, het probleem van alle kanten wordt bekeken en vervolgens een integrale 
afweging wordt gemaakt? Om een goede afweging te maken is informatie nodig. Daarin zijn alle 
geluiden welkom, zegt u. En u zegt dat de overheid geen maatregelen kan blijven nemen tegen 
onverantwoord gedrag van burgers. Maar: wie kan dan maatregelen nemen tegen onverantwoord 
gedrag van de overheid?  

Het is toch werkelijk van de zotte dat de Raadsfracties, net als wij, bijna moeten smeken om 
antwoorden op hun vragen! En dat die tijdig gegeven worden. Is de hoofdregel niet: openheid en 
openbaarheid als bijdrage door een betrouwbare overheid? 
Gelukkig stelt nu Groen Links, na enig aandringen, hun artikel 41 en 42 vragen én hun motie. Vragen 
die vanavond behandeld worden mét de SP en D66 als vooroplopers. Wij voelen hun handelwijze als 
een enorme steun en hopen dat de overige Raadsleden volgen.  

Want u weet werkelijk nauwelijks van wat wij voelen en in te brengen hebben. Om maar eens wat te 
noemen: het gaat om het klimaatakkoord en CO2-reductie : u bent alleen met energieopwekking 
bezig. Niet met duurzame energie!   Het artikel in de Volkskrant geeft haarfijn aan wat wij als 
stakeholders voelen, heeft u het al gelezen? 

Waarom de Lithse polder?  
In het verleden zijn er al zoveel ludieke plannen geweest. De Lithse polder zou bijvoorbeeld een 
vliegveld moeten worden voor de gemeente Den Bosch. Onder water gezet voor recreatieve 
doeleinden of uitgegraven in het kader van ontzanding. Afhankelijk van de belangen is de polder 
overal goed voor. 
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Waarom doet u geen dringend beroep op de omliggende gemeenten die ook een taak hebben zodat 
Oss kan inzetten op een minimum variant met een plusje voor haar eigen burgers? Waarom geeft ze 
de regie uit handen? Aan zakenlieden met een welbegrepen eigenbelang?  

Met als gevolg dat wij als burgers het gelag betalen. De portefeuillehouder adviseren wij niet meer te 
komen met de vraag: ‘Wat wilt u dan? ’Wilt u dan een kerncentrale ? We moeten wat, want anders 
nemen provincie en Rijk het over!                                                                                                                           
Ga uit van je eigen kracht en doe geen zwakte bod. Het college gedraagt zich als een marionet. De 
tegenvraag aan de wethouder is: wilt u dan dat bij de komende verkiezingen het hele CDA –Oss 
wordt weggevaagd door andere partijen? Dat is geen zwakte bod.  

Er zijn heus alternatieven. Het zwaartepunt ligt bij besparen. Daar is snel en effectief resultaat mee 
te boeken. En richt de focus tot 2030 op zee, zodat we niet voor die tijd ons oeroud cultuurhistorisch 
gebied onomkeerbaar hebben vernietigd.                                                                                                     
Graag willen we onze alternatieven in brengen, die wél aansluiten bij het klimaatakkoord.                        

Heel spijtig trouwens dat u ons de mogelijkheid voor een podiumdiscussie op 13 februari onder 
andere over het RES-bod hebt geweigerd. We vinden het niet oké om aan het woord te komen als de 
besluiten al genomen zijn. We willen nú. @now!  Vóór dat er allerlei onomkeerbare RES-biedingen 
gedaan worden waar niemand gelukkig van wordt. En niet met een fake-consultatie zoals de 
bewonersavonden eind 2019, die alleen maar goed zijn voor het afvinklijstje.  

Namens Belangenvereniging ‘Natuur en leefbaarheid Lith en omgeving’ ofwel ‘Behoud Lithse Polder’  

 

 


